
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1328
Vil ministeren redegøre for den ordning, der blev etableret i april 2019, hvor det blev gjort
muligt for justitsministeren at hædre betjente med medaljer, herunder redegøre for status
på ordningen og hvor mange betjente der indtil videre er blevet hædret for deres indsats,
jf. Justitsministeriets pressemeddelelse ”Justitsministeren kan nu hædre medarbejdere
med medaljer” fra den 28. april 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Andersen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mads.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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Offentligt


